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Hem apostat i seguirem apostant per 
facilitar l’accés a l’habitatge: en són 
exemples els pisos que s’han reformat al 
carrer Camp de la Bota i Verge Fussimanya 
i que s’han destinat a lloguer social, o la 

Bisbe Valls en un habitatge cooperatiu.

Treballem pensant en un futur 
més sostenible, i és per això 
que anirem aplicant accions que 
s’encaminin cap aquí. Prova d’això 
són les subvencions en matèria 
de sostenibilitat que ha ofert 
l’Ajuntament per a la instal·lació 
de plaques fotovoltaiques i, a la 

que ja estan aprovades per l’any 
2022.  

Un gran canvi que haurem d’afrontar és 
el nou model de reciclatge que està a punt 
d’implementar-se. Un model de recollida 
selectiva que ens permeti reciclar molt 
més sense haver d’augmentar el rebut 
d’escombraries de cop.

TOTHOM ESTÀ CRIDAT A RECICLAR MÉS, NO 
NOMÉS PER LA BUTXACA, SINÓ PERQUÈ ÉS 
UN DEURE CAP A UN MÓN MÉS SOSTENIBLE.

A més a més, hem creat un equip de 
treball format per tècnics i tècniques 
de diferents àrees de coneixement que 
treballen per fer possible el compliment 
dels Objectius de Desenvolupament 
Sostenible que marca l’Agenda 2030.

Benvolgudes i benvolguts,

Hem obert l’equipament juvenil 
per tal que esdevingui un espai de trobada 
per als i les joves de Sallent, on puguin 
rebre assessorament sobre formació i 
ocupació i també puguin dur-hi a terme 
activitats d’oci. 

No puc acabar sense parlar dels projectes 
que vindran l’any vinent: les inversions. 
La majoria d’elles estan pensades per 
millorar la mobilitat i afavorir els vianants, 
aconseguint carrers i places més amables. 
També es faran canvis com el moviment 
d’envelat, el passeig del Poblenou o la 
millora de la zona esportiva.

Però sobretot cal parlar de la 
nova residència. Està previst que 

mateix any i a la vegada hem 

perquè sigui una realitat dins el 
pressupost del 2022.


